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Ewa Miara

ławki ZOKiR

wniosek ustnie

poruszyła sprawę braku ławek  dla oczekujących na 

autobusy przed ZOKiR-em.  Spotykam się z zarzutami, że 

ludzie siedzą na schodach. Temat ten był już kilkakrotnie 

poruszany w poprzedniej kadencji i nic się nie zmieniło.

Robert Pawłowski:  Jeżeli chodzi o ławki przy 

ZOKiR jesteśmy po uzgodnieniach z 

konserwatorem zabytków bo jest to teren 

zabytkowy. Będzie stała tam wiata i ławki.8Sesja nr:

bezpieczeństw ul. Górnicza

wniosek ustnie

Na zakręcie na ul. Górniczej jest  podwójna ciągła linia, 

ale samochody stoją tak, że każdy tę linię przekracza, jest 

niebezpiecznie.

Robert Pawłowski:

11Sesja nr:

bezpieczeństw Zalew

wniosek ustnie

Zgłaszam ponownie wniosek o zlikwidowanie  parkingu 

na ul. Nad Zalewem. Parkujące samochody stwarzają 

zagrożenie  dla pozostałych użytkowników dróg.

Robert Pawłowski: w sprawie parkingu Nad 

Zalewem -   zwrócimy się do Straży Miejskiej i 

Policji o kontrolę  respektowania zakazu,
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